
سجادی: کسی به من نگفته که 
مجوز استقلال صادر نمی شود

حمیـــد ســـجادی، وزیـــر ورزش 
ر  و صـــد ره  بـــا ر د ن  نـــا ا جو و 
مجـــوز حرفـــه ای اســـتقلال ایـــن 
توضیحـــات را داده اســـت: »تـــا 
الان بـــه مـــن کســـی بـــه  صـــورت 
قطعـــی نگفتـــه اســـت کـــه ایـــن 
مجـــوز صـــادر نمی شـــود. همیـــن 
چنـــد روز قبـــل عنـــوان کردنـــد کـــه 
 اســـتقلال حـــذف شـــده اســـت. 
با کدام منبع و از کجا این مســـأله 
مطرح شـــد؟ چـــرا با روحیـــه مردم 
بـــازی می شـــود؟ هـــواداران ایـــن 
دو تیـــم عزیـــز و مهـــم هســـتند. 
هـــر تعـــداد کـــه باشـــند، انســـان 

یـــن تیم هـــا  ا بـــه  و دل خـــوش 
هســـتند. بایـــد روحیـــه امیـــدواری 
بـــه مـــردم بدهیـــم. دربـــاره خیلـــی 
از باشـــگاه ها بـــه مـــن گـــزارش 
دادنـــد که فـــلان باشـــگاه 10 مورد 
کســـر مـــدارک دارد. در مـــورد 
باشـــگاه اســـتقلال هـــم گفتنـــد 
که 16 مورد کســـر مدارک داشـــته 
کـــه بارگـــذاری نکـــرده بـــود، یـــا 
اینکـــه بدهـــی اســـتراماچونی را به 
دلیـــل محدودیت هـــای خـــاص 
بین المللـــی کمی دیرتـــر پرداخت 
کردیـــم، اما ایـــن اتفـــاق در نهایت 

رخ داد.«

پاشازاده در کمیته فنی 
نمی ماند؟

عضوی که فقط یک 
روز دوام آورد!

صبح شنبه با تصمیم مدیرعامل 
باشــگاه اســتقلال نفراتــی بــرای 
کمیتــه فنــی ایــن تیــم معرفــی 
شــدند تا بــرای انتخاب ســرمربی 
استقلال کنار مدیران تیم باشند 
و نظرآنهــا در انتخــاب ســرمربی 
اعمال شــود. اســامی کــه معرفی 
شــد اکثــر فوتبالی هــا بــر ایــن 
بــاور بودنــد کــه بــا حضــور چنیــن 
نفراتــی جلســات کمیتــه فنــی پر 

بــار می شــود. 
در وهلــه اول هــم مصاحبــه ای از 
مهــدی پاشــازاده )یکی از اعضای 
کمیتــه فنــی( منتشــر شــد کــه 
جــای تأمــل داشــت. پاشــازاده 
در ایــن مصاحبــه گفتــه بــود کــه 
چــون پــول نداریــم امــکان نگــه 
داشــتن محبی و قایدی نیســت. 
ایــن اظهارنظــر بــا واکنــش تنــد 
هــواداران تیــم همــراه بــود، امــا 
خیلی طول نکشــید که پاشــازاده 
بــا گذاشــتن اســتوری مصاحبــه 
منتشــر شــده را تکذیب کرد و به 
این نکته اشــاره داشــت کــه باید 
برای فصل آتی اســتقلالی ها کنار 
هــم باشــند تــا کســی بــرای تیــم 
حاشــیه درست نکند. در پی این 
اتفاقاتی که ظرف چند ساعت در 
روز شــنبه افتــاد؛ اینطــور شــایعه 
شــده کــه پاشــازاده از حضــور در 
کمیتــه فنــی اســتقلال پشــیمان 
شــده و بــه خاطر حواشــی رغبتی 
بــه مانــدن نــدارد. بایــد دیــد در 
روزهــای آتی چه اتفاقــی می افتد 
و آیــا پاشــازاده فقــط یــک روز 
 در کمیتــه فنــی اســتقلال دوام 

آورد؟

 
نکونام برای 

آمدن به استقلال 
مشکلی ندارد

 گفتــه شــد کــه نکونــام بــرای 
حضور در اســتقلال با مشکلاتی 
روبه رو اســت و مدیران استقلال 
نمی تواننــد بــا این مربــی قرارداد 
یــن  ببندنــد، امــا خیلــی زود ا
شــایعه تکذیــب شــد. اینطــور 
که مشــخص اســت اگــر مدیران 
اســتقلال بــه ایــن نتیجه برســند 
کــه ســرمربی تیم اســتقلال برای 
فصــل آتــی ایرانــی باشــد، قطعــاً 
ینــه  یــن گز م نزدیک تر نــا نکو
بــه نیمکــت اســتقلال اســت. 
ایــن مربــی جــوان فصــل پیــش 
هــم گزینــه اول اســتقلال بــود، 
امــا بــه دلیــل رکوردهایــی کــه 
فرهــاد از خــود بــه جــا گذاشــته 
بــود تشــخیص داد حضــورش 
تی  مشــکلا بــا  ل  ســتقلا ا ر  د
همــراه خواهــد بــود. بــه همیــن 
دلیــل تصمیــم گرفــت کــه بــه 
اســتقلال نیایــد، امــا بــرای فصل 
یی  پینتو ســا نشــین  جا تــی  آ
می شــود کــه در کســب دو جــام 
 نــاکام بــود و بــا دلخــوری ایــران را 

ترک کرد.

  
پروسه جذب گلر 

منتفی شد؟
ینکــه حســین  بــا توجــه بــه ا  
شــته  گذ فصــل  ر  د حســینی 
عملکــرد خوبــی نداشــت و در 
تمــام بازی هــای بــزرگ بــا ضعــف 
خــود بــه اســتقلال ضربــه زد، 
نخســتین خواســته هــواداران 
از مدیریــت باشــگاه اســتقلال 
جــذب یک گلــر ششــدانگ برای 
فصــل آتــی بــود. در همین راســتا 
بــا اتمــام جــام حذفــی شــایعاتی 
در خصــوص توافــق اســتقلال بــا 
اخبــاری بــه گوش رســید که هیچ 
کــدام از ایــن شــایعات توســط 
مدیــران اســتقلال تأییــد نشــد و 
در تازه ترین اخبار گفته می شــود 
پروســه جــذب گلــر منتفی شــده 
است. حسینی 10سالی است که 
در اســتقلال اســت و قصد ندارد 

ایــن تیــم را تــرک کنــد!

علیرضا منصوریان

 به استقلال برنامه داد

علیرضا منصوریان که چند ســال پیش با کلی ســر و صدا به اســتقلال آمد 
در ایــن تیــم موفــق نبــود و تجربــه بــدی در اســتقلال داشــت. حــالا اما بعد 
از گذشــت چنــد ســال دوباره منصوریــان یکی از گزینه های اســتقلال برای 
فصل آتی اســت و این طور که گفته می شــود برنامه خود را نیز به مدیریت 
باشــگاه اســتقلال داده است. منصوریان دوست دارد برگردد و با قهرمانی 

در اســتقلال ناکامــی چند ســال پیش خــود را جبران کند.
 

محمد محبی

پولی بابت رضایتنامه اش ندادند

یکی ازدغدغه های این روزهای اســتقلال از دســت دادن محمد محبی است. 
محبــی از ســانتاکلارا بــه اســتقلال آمده اســت و بــرای ماندن در اســتقلال نیاز 
بــه رضایتنامــه ایــن تیــم دارد. امــا تاکنــون مدیران اســتقلال هیــچ پولی بابت 
رضایتنامه محبی پرداخت نکرده  اند. این روزها حرف های زیادی در خصوص 
مانــدن یــا رفتــن محبــی زده می شــود کــه ایــن قــدر حرف هــای منتشــر شــده 
متناقض است که مخاطب برای تفکیک درست و غلطش سرگیجه می گیرد.

 

ابوالفضل جلالی

 باید برگردد

ابوالفضــل جلالــی دفــاع چــپ اســتقلال بعــد از اتمــام جام حذفی نخســتین 
بازیکنی بود که قراردادش با استقلال را یکطرفه فسخ کرد، اما استقلالی ها 
معتقــد هســتند ایــن کار جلالــی اصــلاً قانونی نیســت و باید هر چه ســریع تر 
بــه اســتقلال برگــردد. بــا اینکــه جلالــی در اســتقلال فصــل موفقــی را پشــت 
سرنگذاشت اما طبق قانون نمی تواند قراردادش را فسخ کند و مجبور است 

در اســتقلال بمانــد مگــر اینکه مربی جدیــد او را نخواهد.
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خانی: اوضاع مالی استقلال 
آشفته است

علیرضــا خانــی، عضــو جدیــد هیــأت مدیــره 
اســتقلال دربــاره حضــور در هیــأت مدیــره 
گفــت: »همــه مــا بــه صــورت هدفمنــد وارد 
هیــأت مدیــره شــدیم و تــلاش می کنیــم در 
بحث مالی مشکلات و معضلات را حل کنیم. 
ســال ها پیــش فوتبال بازی کــردم و پس از آن 
حــدود یک ســال و نیم در عضــو هیأت مدیره 
اســتقلال خوزســتان بــودم و در ایــن زمینــه با 
فوتبال و مباحث مالی آن آشنا هستم. گزارش 
صورت های مالی و شرایط شرکت استقلال را 
در ســایت کــدال دیده ام. اوضاع این شــرکت 
در یــک ســال اخیــر از نظــر مالــی، قــراردادی 
و مالیاتــی آشــفته اســت امــا مشــکلات قابــل 
حــل اســت و هــدف ما این اســت کــه با کمک 
اعضای دیگر باشگاه مشکلات را حل و فصل 

کنیــم. در حــوزه مالــی و حسابرســی نماینــده 
هیأت مدیره هستیم. با توجه به آشنایی مان 
بــا حــوزه ورزش و فوتبــال بــا اطــلاع کامــل بــه 
هیــأت مدیــره اضافــه شــدیم. ما یــک تیــم 
تخصصــی داریــم و به صــورت هدفمنــد برای 
حل مشکلات به باشگاه استقلال آمده ایم.«

 zاستقلال

 با آقای قلعه نویی دیدار کردید. همه 
می خواهند بدانند در این نشست 

چه اتفاقی افتاد؟
 مـــن نشســـت خصوصـــی بـــا قلعه نویـــی 
نداشتم. در مجلس ختم خواهر ایشان 

شـــرکت کردم، فقـــط همین.
 یعنی شما نشست خصوصی با 

سرمربی تیم ملی نداشتید؟
نـــه اصـــلاً. مـــن فقـــط بـــه قصد تســـلیت 
بـــا ایشـــان ملاقـــات داشـــتم و نشســـت 

خصوصـــی در کار نبـــود.
 پیش از این منتقد آقای قلعه نویی 

بودید، آیا در حال حاضر هم منتقد 
ایشان هستید یا معتقدید که 

انتخاب او برای هدایت تیم ملی 

درست بوده است؟
من معتقدم انتخاب ایشـــان صد درصد 

درســـت بوده است.
 دلیلتان چیست؟

چون پـــای مربیان خارجی مثل کی روش 
از ایـــران قطـــع شـــد. او معتقـــد بـــود کـــه 
مربیان ایرانـــی اصلاً فوتبال نمی فهمند. 
مـــن اعتقـــاد دارم بـــه قلعه نویـــی بایـــد 
کمـــک کرد تا خلاف نظـــر چنین مربیانی 

ثابت شـــود.
 خیلی ها معتقدند که نیمکت 

قلعه نویی شلوغ است و انتخاب 
درستی در خصوص دستیارانش 

نداشته است!
من هم اعتقـــاد دارم نیمکت قلعه نویی 
شـــلوغ اســـت، امـــا اگـــر بتواننـــد تقســـیم 
وظایـــف کننـــد خـــوب اســـت و مشـــکلی 

نـــدارد.
 استقلال نتوانست در فینال جام 

حذفی موفق شود و جام را از دست 
داد، نظرتان در این خصوص 

چیست؟
پرســـپولیس تیـــم خوبی بود و توانســـت 
قهرمـــان شـــود البتـــه ایـــن را بگویـــم 
اســـتقلال هـــم امســـال خـــوب بـــود ولـــی 
به دلیـــل نبـــود ثبـــات مدیریـــت جـــام را از 
دســـت داد. پرســـپولیس ثبـــات بهتـــری 
در مدیریـــت داشـــت و به نتیجه رســـید.

 عده ای معتقد هستند اینکه 
مدیریت استقلال تغییر می کند، 
عمدی است. نظر شما چیست؟

نمی توانـــم گنـــاه کســـی را بشـــورم امـــا در 
کل می گویـــم بـــه اســـتقلال خیلـــی ظلـــم 

می شـــود. تیـــم اســـتقلال تنهـــا اســـت.
 در فینال جام حذفی اتفاقات عجیب 

زیادی افتاد و یک بخش آن در 
زمینه داوری بود. عکس هایی که 
از این بازی منتشر شد نشان داد 

که داوران با نیمکت پرسپولیس 
خوشحالی کردند و همچنین در 

جشن قهرمانی این تیم هم شرکت 
داشتند!

بـــه نظـــرم رفتـــار داوران غیـــر عـــادی بود. 
نبایـــد ایـــن کار را می کردنـــد.

 به تازگی مدیریت استقلال از چند 
پیشکسوت این تیم دعوت به 

همکاری کرده و کمیته فنی تشکیل 
داده است. به نظر شما کمیته 

فنی باید باشد یا حضورشان کاملاً 
صوری است؟

کمیتـــه فنـــی بایـــد باشـــد، امـــا بـــه شـــرط 
اینکـــه بتواننـــد صحبـــت کننـــد و بـــه 
نظرشـــان اهمیـــت داده شـــود. بـــه نظرم 
حضـــور مؤمنـــی و مظلومـــی در کمیتـــه 
فنـــی زیادی اســـت. اگـــر قرار بـــود این دو 
نفـــر کاری کننـــد در هیـــأت مدیـــره انجام 

می دادنـــد.

 قرار است بزودی سرمربی جدید 
استقلال انتخاب شود. شما اعتقاد 

دارید مربی خارجی می تواند به 
استقلال کمک کند یا باید با مربی 

ایرانی قرارداد ببندند؟
مربـــی خارجـــی می توانـــد بـــه اســـتقلال 
کمـــک کنـــد به شـــرطی کـــه مربـــی خوب 

بیاورنـــد.
 در گزینه های ایرانی هم بحث آمدن 

نکونام جدی است، نظرتان در 
خصوص او چیست؟

نکونام خوب اســـت اما مـــن اعتقاد دارم 
نکونام در اســـتقلال خراب می شود.

 چرا چنین اعتقادی دارید؟
چـــون باشـــگاه پـــول نـــدارد و وضعیـــت 
مدیریـــت و مالـــی اســـتقلال اصـــلاً خوب 
نیســـت. امـــا اگـــر نکونـــام ســـرمربی 
اســـتقلال شـــد باید از کمیته فنی کمک 
بگیرد و روی کمک آنها حســـاب باز کند.

مظلومی و مؤمنی در کمیته فنی زیادی هستندمظلومی و مؤمنی در کمیته فنی زیادی هستند

 حسن روشن:  حسن روشن: 
نکونام در استقلال نکونام در استقلال 

خراب می شودخراب می شود

 zنقل قول

کمیته فنی باید باشد، 
اما به شرط اینکه 

بتوانند صحبت کنند 
و به نظرشان اهمیت 
داده شود. به نظرم 

حضور مؤمنی و 
مظلومی در کمیته 

فنی زیادی است. اگر 
قرار بود این دو نفر 
کاری کنند در هیأت 

مدیره انجام می دادند

مهدیه دریابیگی
خبرنگار

منتقد ردیف اول ســاپینتو از همان روزهای ابتدایی لیگ بیســت و دوم، حســن روشــن بود. این پیشکســوت اســتقلال اعتقاد داشــت هیجان بیش از حد این مربی به اســتقلال ضربه می زند. روشــن در جریان لیگ نیز 
بارها از ســرمربی اســتقلال انتقاد کرد تا صدای هواداران در آمد. حالا اما با جدایی ســاپینتو و تمام شــدن فصل این پیشکســوت اســتقلال بدون اینکه بخواهد ملاحظه هواداران را بکند و نگران آنها باشــد براحتی در 
مــورد اســتقلال صحبــت می کنــد. البتــه ایــن روزهــا مهمتــر از رفتارهای ســاپینتو، تشــکیل کمیته فنی اســت کــه قصد دارند با خرد جمعی ســرمربی تیم اســتقلال را انتخاب کنند، افــرادی که نام های بزرگی در اســتقلال 
دارنــد و حضورشــان باعــث قــوت قلــب اســت، امــا نکتــه اینجــا اســت کــه دفعات پیــش مدیران قبلی اســتقلال فقط کمیته فنی را تشــکیل می دادنــد و در نهایت به مــرور زمان آن قدر بــه اعضای کمیته فنــی بی اعتنایی 
می شــد کــه آنهــا حضورشــان در اســتقلال کمرنــگ می شــد و در نهایــت هــم از ایــن تیــم محو می شــدند! اتفاقی کــه احتمال دارد این بــار هم در خصوص کمیتــه فنی بیفتد و انتخاب آنهــا صوری و فرمالیته باشــد و از نظر 

آنها اصلاً اســتفاده نشــود! با حســن روشــن در خصوص تمام مســائل مخصوص اســتقلال و تیم ملی صحبت کردیم.


